

## Kalos Blocks

佳乐专立足于质量佳、与众同乐、 专业敬业的品牌理念,致力于打 造卓越的产品及极致的拼砌体 验,并以花型艺术积木传递品牌 创新精神。

Kalos Blocks believes in quality, joy sharing and professionalism. Kalos Blocks aims to develop excellent products and ultimate block-building experience. The spirit of innovation is conveyed by Floral-Art Blocks.

## 中华传统民居 CHINESE TRADITIONAL HOUSES













佳乐专携手深耕中国传统文化的嘉恒文化联名推出「中华传统民居系列」作品,是使用花型艺术积木表达中华民居特点和各民族传统文化的佳作之一。

以各民族真实民居建筑为蓝本,精准把握各民族民居特点,抓住其精髓和民族性,并在嘉 恒文化团队的助力下,打造出各民族最具代表性的传统民居拼搭系列作品。通过拼搭佳 乐专的花型艺术积木,用不一样的方式记录和传递中华传统民居特色和各民族文化的博 大和多元化,独有的艺术特质和风格令无论拼搭还是陈列,都能直观感受中国传统文化 之美。

Kalos Blocks has launched the "China Traditional Civilian Dwellings" in partnership with Kahen Culture, famous for its in-depth exploration of traditional Chinese culture. It is one of the finest compositions to express the unique features of the "China Traditional Civilian Dwellings" and the various ethnic cultures.

Kalos Blocks accurately shows key features of civilian residences in various ethnic groups and capture the essence of ethnic traits, based on an architectural blueprint of actual ethnic homes. With the assistance of the Kahen Culture team, Kalos Blocks helps create compositions of the most representative traditional homes in various ethnic groups. Matching and interlocking Floral-Art Blocks in different combinations provide a novel way to capture and convey the key characteristics of traditional civilian dwellings in China and various ethnic cultures, in all their richness and diversity. Imbued with distinctive aesthetic value and styles, Kalos Blocks enables players to experience the beauty of traditional Chinese culture, through the process of blocks combination or display.



布依族主要分布在贵州、云南、四川等省,其中以贵州 省的布依族人口最多。

传统民居建筑从基础到墙体都用石头垒砌,屋顶也盖 石板,称为石板房;石板房多为依山环水建成,石屋、石 地板、石路、石围墙,从墙壁到门框窗棂再到屋顶的"瓦 面",全是石头铺砌而成,堪称"石头王国"。

The Bouyei people mostly live in Guizhou, Yunnan and Sichuan provinces. The largest concentration of them is found in Guizhou.

Traditional civilian dwellings are built exclusively with stones, from foundation to outer walls. As the ceilings are fashioned from stone slates, they are also known as slate houses. Most stone slate buildings are built against mountain and along rivers and lakes. Everything about Bouyei habitats, from the stone houses, stone floorings, stone roads, stone walls to the tiles on the walls, doors and window frames, are created from the same material – stone. Hence, they are also called "stone kingdoms."





























































































































































